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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
MUDr. Tomko: 
Mám sťažnosť občanov na trebišovský infokanál. Sťažujú sa, že informácie sú tam 
nedostatočné, zastaralé, viac-menej tí, ktorí nemajú internet, tak nevedia sa k tým 
informáciám z mesta dostať. Takže, predpokladám, že to nie je zložitá záležitosť, aby sa 
vylepšili podmienky informácii cez trebišovský infokanál, televízny infokanál, aby sa to 
vykonalo. 
 
PhDr. Čižmár: 
Prostredníctvom zástupcu bytového podniku požiadam Ing. Jakima, aby došlo k náprave 
v rámci infokanála televíznych káblových rozvodov na základe požiadavky občanov mesta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


